

CANVAP S

Ultrathin Self-Adhering Vapor Barrier /Air Barrier



CANVAP S is a self-adhering vapor barrier membrane used in insulated roofing and wall systems, composed of a tri-laminated woven polyethylene film on the top surface, a silicone release film on the bottom surface, and a polymer-based adhesive that allows installation in cold climate without primer.

- 1 Minimize vapor transmission.
- 2 High tensile strength and puncture resistance.
- 3 Compatible with most single ply and multi-ply roofing systems.
- 4 Lightweight membrane for quick and easy installation.
- 5 Does not require a primer and can be applied in temperatures as low as -10C.



Canleaf
BUILDING MATERIALS

CANVAP S

Membrane pare-vapeur et pare-air autocollante ultramince



CANVAP S est une membrane pare-vapeur autocollante utilisée dans les systèmes de toiture et de murs isolés. Composée d'un tissé de polyéthylène trilaminaire en surface, d'un film siliconé détachable sur la sous-face et d'un adhésif à base de polymères permettant une application sans apprêt même en températures froides.

- 1 Minimise la transmission de vapeur.
- 2 Possède une haute résistance à la traction et à la perforation.
- 3 Compatible avec la plupart des systèmes de toiture.
- 4 Membrane légère pour une installation facile et rapide.
- 5 Ne nécessite pas d'apprêt et peut être appliquée jusqu'à -10C.



Canleaf
BUILDING MATERIALS